
Interpellation till Ronny Löfquist 

3 oktober 2019 kunde vi läsa i Hallandsposten att Hylte kommunen var på väg att skriva 
kontrakt med ett företag som skulle köpa tomter, för bygga 24 lägenheter på det nya 
området i Unnaryd som senare döptes till Vegas Äng. Den 13 oktober fick vi läsa att intresset 
för dessa lägenheter var stort och Ronny Löfquist sa då ” Det blir den 25 oktober, då skriver 
vi på köpebrevet”.  

7 juli 2020 skriver Hallandsposten om ”Rivstart för försäljning av tomter på Vegas äng”. Då 
släpptes villatomterna till försäljning.  

 

Jag undrar: 

Hur många tomter på Vegas Äng finns det idag skrivna köpeavtal på? 

Hur många lägenheter respektive villor kommer att byggas på de tomter som har skrivna 
köpeavtal? 

 

 

Malin Svan (C) 

 


